

澎湖縣湖西鄉第19屆鄉民代表(第1選舉區)村長選舉選舉公報

臺灣省澎湖縣選舉委員會 編印

澎湖縣湖西鄉第19屆鄉民代表暨村長選舉，經定於民國99年6月12日(星期六)上午8時起至下午4時止舉行投票。茲依公職人員選舉罷免法第47條規定，將候選人所填報之政見及個人資料刊登如下，候選人個人資料係依據候選人所填列資料刊登，如有不實，由候選人自行負責。

壹、湖西鄉第19屆鄉民代表選舉第1選舉區候選人：

Table listing candidates for the 1st electoral district of the 19th Hsichu Township Representative Election, including candidates like 林振強, 甄開源, 洪國強, etc.

Table listing candidates for village head positions in the 1st electoral district, including candidates like 李順端, 李瑞林, 洪榮斌, etc.

貳、湖西鄉第19屆村長選舉候選人：

Table listing candidates for village head positions in Hsichu Township, including candidates like 辛清三, 陳文雄, 許君潤, etc.

參、投票方法及投票應行注意事項：

Detailed text regarding voting procedures, including the time (June 12, 2010, 8:00 AM - 4:00 PM) and rules for marking ballots.

Table listing designated voting locations across the 1st electoral district, with columns for township/village, address, name, and notes.

Promotional banner for the election, featuring logos for 'Reverse Side' (反選), 'Ballot Box' (票箱), and 'Public Opinion' (民意), along with contact information for the Election Commission.